

LLV-4, 6", Black - Mamba LLV for Ruger MK IV, 6", No Threads

This upper has it all for your Ruger MK IV. Not only is it extremely lightweight and well-balanced, but the accuracy is even better. We use a Type III hard anodized machined aluminum receiver to reduce the weight but then fit it with a stainless steel match barrel.

Our Mamba LLV Competition Uppers are unlike other lightweight designs. Even though it is lightweight, it still features a stainless steel breech to withstand the rigors of competitive shooting.

Type III hard anodized aluminum receiver
Stainless match barrel
Fits all Ruger MK IV and MK IV 22/45 Models

Attributes

- Name: Mamba LLV for Ruger MK IV, 6", No Threads
- Manufacturer: VOLQUARTSEN
- Product no.: BRD231136
- Mfr. No.: VC4LLV-6-NT-B
- Barrel Length: 6"
- Barrel Type: no threads
- Make: Ruger
- Material: Anodized Aluminum
- Model: MK IV
- Muzzle Threads: -
- Rear Sight: -
- Delivery weight: 0.5kg
- UPC: 810162019174

Item details

EU Export Disabled

Table of Contents

- Startpage
- Deutsch: Sicherheitshinweise für das LLV4, 6", Black Mamba LLV für Ruger MK IV
- English: LLV4, 6" Black Mamba LLV for Ruger MK IV Safety Instruction Guide

Sicherheitshinweise für das LLV4, 6", Black Mamba LLV für Ruger MK IV

Einleitung

Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem Kauf des LLV4, 6", Black Mamba LLV für Ruger MK IV. Diese Anleitung bietet wichtige Sicherheitsinformationen und Nutzungshinweise, um sicherzustellen, dass Sie Ihr Produkt sicher und effektiv verwenden können. Bitte lesen Sie diese Hinweise sorgfältig durch, bevor Sie das Produkt verwenden.

Allgemeine Sicherheitshinweise

- Stellen Sie sicher, dass Sie alle Anweisungen in diesem Handbuch befolgen.
- Verwenden Sie das Produkt nur für den vorgesehenen Zweck.
- Halten Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern und schutzbedürftigen Personen.
- Überprüfen Sie regelmäßig auf Beschädigungen oder Abnutzung.
- Melden Sie unsichere Produkte oder Vorfälle den zuständigen Behörden.
- Informieren Sie sich über Rückrufupdates auf der EU Safety Gate Plattform.

Besondere Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung

- Verwenden Sie das LLV4 nur mit kompatiblen Ruger MK IV und MK IV 22/45 Modellen.
- Achten Sie darauf, dass das Produkt nicht mit anderen Zubehörteilen kombiniert wird, die nicht empfohlen werden.
- Verwenden Sie keine übermäßige Kraft beim Anbringen oder Entfernen des Upper.
- Achten Sie darauf, dass das Produkt während der Benutzung sicher und stabil montiert ist.
- Tragen Sie geeignete Schutzausrüstung, einschließlich Augenschutz, während der Benutzung.

Anweisungen für Installation und Nutzung

1. Installation des LLV4:

- Stellen Sie sicher, dass die Waffe entladen ist.
- Entfernen Sie den vorhandenen Upper von Ihrer Ruger MK IV.
- Setzen Sie den LLV4 Upper vorsichtig auf den Rahmen der Waffe.
- Stellen Sie sicher, dass der Upper korrekt ausgerichtet und sicher befestigt ist.
- Überprüfen Sie die Montage, bevor Sie die Waffe verwenden.

2. Benutzung des LLV4:

- Überprüfen Sie vor jedem Gebrauch den Zustand des Produkts.
- Führen Sie eine Sichtprüfung durch, um sicherzustellen, dass keine Teile beschädigt oder abgenutzt sind.
- Laden und verwenden Sie die Waffe gemäß den Anweisungen des Herstellers.
- Achten Sie darauf, dass Sie in einem sicheren Umfeld schießen und alle Sicherheitsvorkehrungen beachten.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie das Produkt gemäß den örtlichen Vorschriften für Elektronik und Metallabfälle.
- Trennen Sie das Produkt in seine Einzelteile, wenn möglich, und recyceln Sie die Materialien ordnungsgemäß.
- Entsorgen Sie keine Teile im normalen Hausmüll.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für weitere Informationen oder Unterstützung wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder den Verkaufsort, bei dem Sie das Produkt erworben haben. Es ist wichtig, dass Sie bei Fragen oder Bedenken bezüglich der Sicherheit des Produkts Hilfe suchen.

Bitte beachten Sie, dass die Sicherheit bei der Verwendung von Feuerwaffen und Zubehör oberste Priorität hat.
Befolgen Sie alle Anweisungen sorgfältig und nutzen Sie das Produkt verantwortungsbewusst.

LLV4, 6" Black Mamba LLV for Ruger MK IV Safety Instruction Guide

Introduction

Thank you for choosing the LLV4, 6" Black Mamba LLV for Ruger MK IV. This product is designed to enhance your shooting experience while ensuring safety and compliance with the EU General Product Safety Regulation (GPSR). Please read this safety instruction guide carefully to understand how to use the product safely and effectively.

General Safety Guidelines

- Ensure that you are familiar with the operation of your Ruger MK IV before using this upper.
- Always handle firearms with care and respect. Treat every firearm as if it is loaded.
- Keep the product out of reach of children and unauthorized users.
- Always wear appropriate safety gear, including eye and ear protection, when using firearms.
- Do not modify the product in any way that could compromise its safety or performance.
- Regularly inspect the product for any signs of wear or damage before use.
- In case of any malfunction, cease use immediately and consult a qualified gunsmith.

Specific Safety Precautions for Use

- The LLV4 upper is designed for use with Ruger MK IV and MK IV 22/45 models only. Using it with incompatible models can lead to malfunctions or accidents.
- Always ensure that the firearm is unloaded before installing or removing the upper.
- Do not use the product in wet or damp conditions, as this can affect its performance and safety.
- Be aware of your surroundings and ensure a clear shooting area to prevent accidents.
- Follow local laws and regulations regarding the use of firearms and modifications.

Instructions for Installation and Usage

Installation

1. **Ensure Safety:** Confirm that your Ruger MK IV is unloaded.
2. **Remove the Existing Upper:** Follow the manufacturer's instructions to safely detach the existing upper from your Ruger MK IV.
3. **Attach the LLV4 Upper:**
 - Align the LLV4 upper with the receiver of your Ruger MK IV.
 - Firmly press down until it clicks into place.
4. **Check Fit:** Ensure that the upper is securely attached and does not wobble.
5. **Inspect:** Doublecheck that all components are properly fitted and that there are no visible gaps.

Usage

- Load your firearm only when you are ready to shoot.
- Always point the firearm in a safe direction.
- Disengage the safety mechanism only when you are prepared to fire.
- Follow all standard shooting practices and guidelines.

Disposal Instructions

- Dispose of the product responsibly. Do not dispose of it in regular household waste.
- Check local regulations for proper disposal methods for firearms accessories.
- If the product is damaged beyond repair, consider recycling materials where applicable.

Contact Information for Further Support

For any safety inquiries or further information regarding the LLV4, 6" Black Mamba LLV for Ruger MK IV, please refer to the relevant authorities or your point of purchase for assistance.

By following these safety instructions, you can help ensure a safe and enjoyable shooting experience with your LLV4, 6" Black Mamba LLV for Ruger MK IV. Thank you for prioritizing safety!